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Abstract (en)
Apparatus for supervising the taking of pills, comprising a clock (21), a programmable memory (22), a logic device (24) arranged, on the one hand,
in order to receive the time signals from the clock and the contents of the memory and in order to respond to a control signal (V) and, on the other
hand, to produce a warning signal during a signalling time span (t), to repeat this signal at regular intervals (t 1) during the time periods (T 1) during
which the pill must be taken separated by time periods (T 2) during which the pill should not be taken. <IMAGE>

Abstract (fr)
Appareil de surveillance de prise d'une pilule comprenant une horloge (21), une mémoire programmable (22), un dispositif logique (24) agencé,
d'une part, pour recevoir les signaux de temps de l'horloge et le contenu de la mémoire et pour répondre à un signal de commade (V) et, d'autre
part, pour produire un signal d'avertissement pendant un laps de temps de signalisation (t), pour répéter ce signal à intervalles réguliers (t 1) durant
les périodes de temps (T 1) pendant lesquelles la pilule doit être prise séparées par des périodes de temps (T 2) pendant lesquelles la pilule ne doit
pas être prise.
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